

Curriculum Vitae (CV)

• Personal Information:

- Name: Mayssa Ali Shash
- E-mail : mayssaali@yahoo.fr
- Mobile: 0933318074
- Languages: Arabic, French , English



• Education and Academic Background:

- 2004: Doctorate from Joseph Fourier University (PHD.) in Mecanique, France.
- 2000: D.E.A., Diploma of Advanced Studies in Metallurgical Powder Technology, INP Grenoble, France
- 1993: E. D. (Engineering Diploma), Mechanical and Electrical Faculty, Tishreen University

Academic degrees and administrative tasks:

- Teacher in the Department of Design and Production - Mechanical and Electrical Faculty, Tishreen University - 2005-2015
- Assistant Professor in Department of Equipment and Mechanisms Engineering - Faculty of Technical Engineering - Tartous University – 2015
- Professor in Department of Equipment and Mechanisms Engineering - Faculty of Technical Engineering - Tartous University – 2021
- Vice Dean of the Faculty of Technical Engineering for Scientific Affairs - Tishreen University 2013-2015
- Head of the Department of Equipment and Mechanisms Engineering - Faculty of Technical Engineering. .(2015-2017)
- - Dean of the Faculty of Technical Engineering. .(2017-2021)

• Publications and Scientific Work:

- Teaching at Tartous university and Tishreen university.
- Teaching at Al Andalus University for Medical Sciences.
- A book titled "Materials science and Properties"
- Many of papers in the domain of materials engineering and biomaterials were published during my experience .
- Supervisory on PhD theses and MA theses.

• Vision:

- Learning is the basis of development

سيرة ذاتية (CV)



• المعلومات الشخصية:

- الاسم: ميساء علي شاش
- البريد الإلكتروني: mayssaali@yahoo.fr
- الهاتف المحمول: 0933318074
- اللغات: عربي- فرنسي- انكليزي

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- دكتوراه جامعة جوزيف فورييه، فرنسا، ميكانيك المواد، 2004.
- دبلوم الدراسات المعمقة في تكنولوجيا المساحيق المعدنية DEA، من المعهد العالي التقني في غرونوبل INP، فرنسا، 2000.
- شهادة هندسة التصميم والإنتاج من كلية الهندسة الميكانيكية والكهربائية في جامعة تشرين، 1993.

• الدرجات العلمية والمهام الادارية:

- مدرس في قسم التصيم والانتاج-كلية الهك - جامعة تشرين - 2005-2015
- أستاذ مساعد في قسم المعدات والآليات-كلية الهندسة التقنية-جامعة طرطوس-2015
- أستاذ في قسم المعدات والآليات-كلية الهندسة التقنية-جامعة طرطوس-2021
- نائب عميد كلية الهندسة التقنية للشؤون العلمية- جامعة تشرين - 2013-2015
- رئيس قسم هندسة المعدات والآليات في كلية الهندسة التقنية-جامعة طرطوس-2015-2017
- عميد كلية الهندسة التقنية- جامعة طرطوس- 2017-2021

• النشروالأعمال العلمية:

- التدريس في جامعة طرطوس وجامعة تشرين.
- التدريس بجامعة الأندلس للعلوم الطبية.
- كتاب بعنوان "علم المواد وخصائصها"
- تم نشر العديد من الأوراق البحثية في مجال هندسة المواد والمواد الحيوية خلال تجربتي.
- الإشراف على رسائل الدكتوراه ورسائل الماجستير.

• الرؤية:

- التعلم أساس التطور